

Protokoll vid möte 2024-02-28

Mötestid: 17:15-18:00

Plats: TP43



1. Mötets öppnande	Jonas Larsson öppnade mötet 17.17.
2. Val av justerare	Anthony Fredriksson och Elsa Bylin valdes till justerare.
3. Mötets behöriga utlysande	Mötet var behörigt utlyst.
4. Adjungeringar	Axel Lindberg Fanny Lundgren Hamrebjörk
5. Fastställande av föredragslista	Föredragslistan godkändes.
6. Närvaro från styrelsen	Jonas Larsson Anthony Fredriksson Carl Sundquist Agaton Långh Rasmus Ampén Viktor Blyberg Amanda Svensson Elsa Bylin Moa Bergström
7. Föregående mötesprotokoll	Föregående mötesprotokoll godkändes.
8. Avstämning föregående möte	<i>Jonas:</i> Hemmissionera. Hjälpt till med Logdansen och stöttat projekgruppen för nytt

festeri. Kontaktat SAm på LinTek så de är med i loopen. **Klart, ej kontaktat SAm**

Anthony: Hemmissionera, ska kontrollera status på revisorer. **Klart**

Carl: Spikat grejerna med Ahlsell till Logistikveckan och kollat läget med PostNord. **Kollat läget, ej spikat**

Henrik: Ska fortsätta höra sig omkring bland alumnerna. Ska kolla på lunch-möjligheter. **Klart**

Johanna: Gå på AMO-råd och kolla upp AMO-projekt. **Ej närvarande**

Agaton: Ha möte med utskottet och planera praktiskt inför logistikresan och kolla upp ev intressenter. **Klart**

Stina: Gå på bokningsmöte inför pub på logistikveckan. Prata lite om nytt festeri. Vidare planera logistikveckan. **Klart**

Rasmus: Implementera sin research. Marknadsföra GM, logdansen och hemmissionering. **Klart**

Elsa: Spikat ett datum för crazzzzy monday. Förhoppningsvis är alla utvärderingar klara då. **Klart**

Viktor: Spånat nytt pedagogiskt pris. **Ej spånat**

	<p><i>Amanda:</i> Projektgrupp klar. Slänga saker i förråd som borde slängts i måndags. Projektgrupp klar, ej slängt saker</p>
9. Projektledare LOGIN	<p><i>Moa:</i> Har kollat på kontraktet mellan ED och Logistik. Har kollat igenom gamla sök-dokument. Kan fortfarande inte påbörja något innan ED-sektionen har haft sitt vårmöte som är den 6 mars. Planer på att dyka upp på EDs vårmöte. Efter tenta-p är målet att dra igång ordentligt.</p>
10. General Familjen	<p><i>Amanda:</i> Har början planera inför skifte. Planerat en fuck-off. Suttit med gyckel inför Logdans.</p> <p>Överlämning till nästa generation som flyter på bra.</p>
11. Festerichefer	<p><i>3Cant Elin (Axel):</i> Planering av vårbalen (stress). Ungar på g.</p> <p><i>Escort Ida:</i> Ej närvarande</p>
12. Eloise	<p><i>Fanny:</i> Sittning Melloise planeras, sittning med melodifesivalen-tema. Har kontaktat festeriet Max angående likheter med deras Schlagersittningen, om det känns ok för Eloise att fortsätta genomförandet.</p>
Äskning Vårbalen 2024	<p>Ska hålla vårbal i år igen! På Vy. Äskar pengar från samtliga sektioner för att kunna hålla nere biljettpriserna då det är dyrt att arrangera. 3000kr beviljas till ändamålet.</p>

13. Event	<i>Stina:</i> Ej närvarande
14. Kassör	<i>Anthony:</i> Pysslat med bokföring och fakturering. Skickat påminnelse till revisorer.
15. Info & PR	<i>Rasmus:</i> Uppdaterat Snordf-mejlen, allt <u>bör</u> finnas kvar på driven. Har knegat pub. Spånat som aldrig förr angående hur hemsidan kan utformas, specifikt gällande att placera en viss typ av annonser på en icke uppenbar plats.
16. Alumniansvarig	<i>Henrik:</i> Ej närvarande Har i uppgift att boka in en till alumn efter tenta-p.
17. Näringslivsansvarig	<i>Carl:</i> Har mejlat och frågat i samband med logistikveckan och båda intressenter meddelade då att de är intresserade av att dyka upp. Påminnelsemejl har skickats. Har mottagit tips på företag att kontakta. Mål att få till lunchföreläsning eller dylikt efter tenta-p.
18. Arbetsmiljöombud	<i>Johanna:</i> Ej närvarande
19. Ordförande	<i>Jonas:</i> Ja. Har varit delaktigt i genomförandet av logistikveckan och varit i kontakt med alumner. Förberett grejer inför vårmötet. <i>Amanda:</i> Satt ihop projektgrupp för nytt festeri. Bokat in möte med sittande general för Escort. Delat ut mat och jobbat pub.

20. Rekrytering	<i>Agaton:</i> Har haft möte med utskottet och planerat upplägget för dagen (logistikresan). Mejlat ang öppet hus. Har jobbat pub.
21. Studienämndsordförande	<i>Elsa:</i> Har haft crazzy monday. Det var så roligt. Alla fick sin mat och alla fick plats runt bordet. Det var tre banor bokade på 13 pers, det var liiite trångt. Det var också fullt av barnfamiljer pga sportlov (trauma). PPG-möte har ägt rum med gästspel från SL3 och FTL3. Studiebesök togs upp och ett förslag var att sektionen styr med det. Para finns. Vikten av klassreppar har belysts, tråkigt att lämna feedback på hela utbildningen i trean när man hade kunnat leverera feedback i kursutvärderingarna. Gästspelarna hade mycket att ta upp på mötet. Snordfarna kommer hamna i någon form av undergrupp, till dessa får man gärna ge konstruktiva förbättringsförslag gällande utbildningen. <i>Viktor:</i> Har en utvärdering kvar. I lagom tid till att nya utvärderingar skall göras.
22. Övriga frågor	Vårmetet är i princip spikat till den 14 maj. Kommer offentliggöras senare. Finns det pengar till en ram och en blomma till Gyllene Moroten? Para finns. Storslagna planer för prisutdelning, roll-up och megafon och gärna en parad runt TP5 med en uppställning i

	studentfikat där alla kan stå i kö fram till vinnaren och uttrycka sin tacksamhet.
23. Nästa möte	Nästa lunchmöte är: 2024-03-04 Nästa kvällsmöte är: 2024-03-27
24. Att göra till nästa möte	<p><i>Jonas:</i> Fortsätta stötta poster. Kanske kontakta valberedningen. Ev påbörja rådd av pluggfrukost.</p> <p><i>Anthony:</i> Inleda jakt av revisorer i Norrköping.</p> <p><i>Carl:</i> Ska skicka förslag på lunchföreläsningstider till PostNord och Ahlsell. Ska kontakta Holmen och Försvarsmakten.</p> <p><i>Henrik:</i> Ej närvarande. Reka alumn.</p> <p><i>Johanna:</i> Ej närvarande</p> <p><i>Agaton:</i> Möte med utskott, öppet hus, logistikresan.</p> <p><i>Stina:</i> Ej närvarande</p> <p><i>Rasmus:</i> Ska förflytta en viss typ av annonser till en ej uppenbar plats. Försök att få till någon plats för jobb- och exjobbannonser på hemsidan.</p> <p><i>Elsa:</i> Fortsätta med arbetet med programmen och gå på PPG. Efter tenta-p är det dags igen för kursutvärdering.</p>

	<p><i>Viktor:</i> Samma som Elsa + den kvarstående utvärderingen. En tårdrypande motivering skall skrivas till vinnaren av Gyllene moroten.</p> <p><i>Amanda:</i> Ska ha möte med sittande Escort-general samt stötta projektgrupp. Anordna pluggfrukost. Nytt försök att slänga skräp.</p>
25. Mötets avslutande	Jonas Larsson avslutade mötet 17.59.

Protokoll fört av:

Justering:

Amanda Svensson

Jonas Larsson

.....

.....

Elsa Bylin

.....

Anthony Fredriksson

.....